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Geachte heer Klaasse, 

 

Het ABC is gevraagd door de gemeente Diemen om de implementatie harmonisatie 

peuterspeelzalen en kinderopvang te evalueren. Hieruit zijn een aanbevelingen geformuleerd, 

wat is er in de tussentijd met deze aanbevelingen gedaan? Welke stappen zijn er ondernomen 

om de implementatie en harmonisatie van peuterspeelzalen en kinderopvang in Diemen te 

versterken. 

Ons Diemen zou graag antwoord krijgen op de volgende vragen: 

- Welke stappen zijn er genomen om de aansluiting met het zorgnetwerk te onderzoeken?  

o Zijn hier al bevindingen uit gekomen? 

- Wat zijn er uit de besprekingen van het LEA gekomen met betrekking tot het punt 

onderwijs? 

- Hoe wordt de toeleiding van doelgroeppeuters geoptimaliseerd? 

- Wat is er bekend over extra tijd/geld naar VVE, is hier al meer over bekend? 

- Wat is er onderzocht met betrekking tot de continuïteit van de opvang, afgaande van de 

opmerking van pedagogisch medewerkers over het gemis van vaste groepen? 

 

Alvast hartelijk dank voor uw reactie, 

Fractie Ons Diemen 

 

 
 

 

 

 


